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Kommunstyrelsen i Sibbo 

 

Förvaltningsklagan till kommunstyrelsen om kommundirektörens förfarande 

 

Enligt förvaltningslagens 53 a § får var och en anföra en förvaltningsklagan över att en myndighet, den 
som är anställd hos en myndighet eller någon annan som sköter en offentlig förvaltningsuppgift har 
förfarit lagstridigt eller underlåtit att fullgöra sin skyldighet. Förvaltningsklagan anförs hos den 
myndighet som övervakar verksamheten, det vill säga i detta fall kommunstyrelsen. 

Enligt kommunallagens 38 § leder kommundirektören kommunens förvaltning, skötseln av kommunens 
ekonomi samt kommunens övriga verksamhet. Enligt 14 §:n i Sibbo kommuns förvaltningsstadga har 
kommundirektören bland annat som uppgift att ansvara för genomförandet av fullmäktiges och 
kommunstyrelsens mål och beslut. Kommundirektören bör även se till att kommunens budget 
förverkligas och reserverade anslag används för rätt ändamål. Enligt förvaltningslagens 23 § skall ett 
ärende behandlas utan ogrundat dröjsmål. 

Denna förvaltningsklagan gäller kommundirektör Mikael Grannas förfarande i efterföljande av 
kommunens budget år 2022. Kommunfullmäktige beslöt 13.12.2021/Paragraf 150 om budgeten. SFP:s 
fullmäktigegrupp föreslog ett tillägg på 100 000 € för byggandet av fibernät i byar eller delar av byar 
utan snabba bredbandsförbindelser. Sibbo kommun skulle enligt förslaget ansöka om 300 000 euro i 
bredbandsstöd från Transport- och kommunikationsverket. Fullmäktige godkände SFP:s fullmäktige-
grupps förslag med rösterna 6–36. 

Kommundirektör Grannas ansvarade för ansökande av bredbandsstödet. Ingen ansökan inlämnades år 
2022 till Transport- och kommunikationsverket. Kommundirektören har brutit mot grunderna för god 
förvaltning i förvaltningslagen samt inte efterföljt kommunens förvaltningsstadgas 14 §, då han inte 
genomfört fullmäktiges beslut 13.12.2021/Paragraf 150. 

Dessutom bör kommunstyrelsen undersöka behandlingen av min motion i fullmäktige 
4.10.2021/Paragraf 127. Min motion om förbättrande av bredbandsförbindelserna i Sibbo har 
fortfarande inte besvarats. Enligt Sibbo kommuns förvaltningsstadga skall en motion utan vidare 
behandling remitteras till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsen skall årligen före utgången 
av februari månad lämna en förteckning till fullmäktige över de motioner som fullmäktigeledamöterna 
väckt och som remitterats till kommunstyrelsen men som fullmäktige fram till utgången av föregående 
år ännu inte behandlat färdigt. I fullmäktiges möte 6.02.2023/Paragraf 15 fanns en förteckning över 
motioner som är under beredning. Enligt denna lista hade min motion skickats till kommundirektören 
för beredning. Den beräknade tidpunkten för behandling var 5/2023. Kommunstyrelsen har fortfarande 
inte inlämnat ett svar, eftersom kommundirektören försummat sin uppgift.  
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